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Abstract (en)
High-tension pressurised dielectric gas switch of the type including at least one cut-off chamber comprising an insulating surround filled with the
said gas and inside which are placed an assembly comprising a stationary main contact (2) and a stationary arc contact (4), a movable assembly
comprising in particular a movable main contact (7) and a movable arc contact (5), the cut-off chamber further comprising a snuffing cylinder
opening into a snuffing nozzle and a pair of secondary contacts, characterised in that it includes first means (37, 38, 104) for limiting the maximum
distance of separation of the secondary contacts to a value less than the maximum distance of separation of the arc contacts and second means
(6C, 101) for preventing any sparking on triggering. <IMAGE>

Abstract (fr)
Elle a pour objet un disjoncteur à haute tension à gaz diélectrique sous pression, du type comprenant au moins une chambre de coupure
comportant une enveloppe isolante remplie dudit gaz à l'intérieur de laquelle sont placés un ensemble comportant un contact principal fixe (2) et
un contact d'arc fixe (4), en ensemble mobile comportant notamment un contact principal mobile (7) et un contact d'arc mobile (5), la chambre de
coupure comportant en outre un cylindre de soufflage débouchant dans une buse de soufflage et une paire de contacts secondaires, caractérisé
en ce qu'il comprend des premiers moyens (37, 38, 104) pour limiter la distance maximale de séparation des contacts secondaires à une valeur
inférieure à la distance maximale de séparation des contacts d'arc et des seconds moyens (6C, 101) pour éviter tout amorçage à l'enclenchement.
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